

## **Contacts & Accès**

### **CONTACTER LE THÉÂTRE CONTACT THE THEATER**

Accueil, Billetterie / *Reception, Ticketing*

Emmanuelle CHRISTEN

[billetterie@theatrelacoupole.fr](mailto:billetterie@theatrelacoupole.fr)

+33 (0)3 89 70 03 13

Pour téléphoner à la billetterie, veuillez appeler durant les heures d'ouverture du guichet. Après les heures d'ouverture, veuillez laisser un message avec vos coordonnées et nous vous rappellerons dans les meilleurs délais.

*To reach the ticketing service, please call during the opening hours of the desk.  
After the opening hours, you can leave a vocal message with your contact and we will call you back, as soon as possible.*

### **HORAIRES D'OUVERTURE DE LA BILLETTERIE OPENING HOURS OF THE TICKET OFFICE**

X Lundi : Fermé / *Closed*

X Mardi : 9h30 à 13h / *9:30 am to 1 pm*

X Mercredi : 9h30 à 13h / *9:30 am to 1 pm*

X Jeudi : 9h30 à 13h / *9:30 am to 1 pm*

X Vendredi : 9h30 à 13h / *9:30 am to 1 pm*

La billetterie est également ouverte une heure avant les représentations, les soirs de spectacle.  
*The ticketing service is also open one hour before the beginning of the performance, on show nights.*

### **ACHAT DES BILLETS ET ABONNEMENTS / TO BUY TICKETS AND SUBSCRIPTIONS :**

X par internet sur notre site / *by internet on the website*

24H sur 24 et 7j/7j : paiement sécurisé avec le même choix de places qu'au comptoir du théâtre  
*24h/24 and every day : secure payment with the same choice of seats as at the ticket office of the theater*

X sur place / *at the ticket office of the theater*

Auprès de la billetterie du théâtre aux horaires d'ouverture : ma-ve de 9h30 à 13h  
*At the ticket office of our theater on opening hours : tue-fri from 9:30 am to 1 pm*